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Bevezető: 

Újkori hagyományainknak megfelelően először időrendi bontásban szerepelnek azon események, 

ahol részt vettem, majd a szöveges beszámoló a napi rutinon kívüli dolgokról. 

Időrendi bontás: 

november 30. – Hallgatói Alapítvány Kuratórium 

december 5. – Választmány 

december 7. – Kari Tanács 

december 9. – Intézeti Tanács 

december 12. – Választmány 

december 14. – Hallgatói Alapítvány Kuratórium 

december 19. – Hallgatói Alapítvány Felügyelő Bizottság 

december 21. – Intézeti Tanács 

december 22. – Hallgatói Alapítvány Kuratórium 

január 12. – Hallgatói Alapítvány Kuratórium 

január 12. – megbeszélés az „egyetemváros” koncepcióról 

január 18. – Kari Tanács 

január 19. – megbeszélés az „egyetemváros” koncepcióról 

január 27. – Nyílt Nap 

január 27. – Választmány 

február 6. – szakterületi megbeszélés 

február 8. – Intézeti Tanács 

február 8. – EHÖK elnökségi 

február 9. – Rendkívüli Küldöttgyűlés 

február 9. – Hallgatói Alapítvány tájékoztató 

február 9 - 12. – Dürer Matematika, Fizika és Kémia Verseny 



február 13. – Hallgatói Alapítvány Kuratórium 

február 13. – Választmány 

február 15. – Kari Tanács 

február 16. – Lágymányosi Farsang 

Szakterületi delegáltságokról szóló beszámoló: 

Jelen voltam a tárgyidőszak összes ülésén, ahol delegáltként részt kellett vegyek. 

Lakatos Dóra az összes Intézeti Tanácson, Jófejű Anikó egy kivételével az összesen részt vett. A 

szakterület egyéb delegáltságait a megfelelő tisztségviselő beszámolójában keressétek. 

Szöveges beszámoló: 

Alapítvány: A Felügyelő Bizottság (hivatalból Dukán András Ferenc, illetve Tóth Máté és én) kiemelt 

figyelmet fordítottunk az Alapítványra az elmúlt időszakban, annak érdekében, hogy az Alapítvány 

működése ismét közelebb kerüljön az Önkormányzathoz. 

Dürer: Nagyon jó kis verseny, voltam segíteni, meg reklámoztam az ELTE TTK-t. A fizika szakokról még 

elfekvőben lévő szóróanyagot is vittem. 

Egyetemváros: A felhívó emailt láthattátok képviselő listán. Voltam két ilyen megbeszélésen, ahol 

összehordtuk, hogy mi rossz Budapestben egyetemista szemszögből, mi jó, és min lehetne sokat 

javítani, illetve arról, hogy mennyire részei vagy nem részei a városnak az itt található egyetemek. 

Nyílt Nap: Nagyon sokan jöttek el, kellett némi hirtelen improvizációt is bevetni a laborlátogatások 

során. Szerintem jól sikerült, bár azt gondolom, hogy pár dolgot érdemes lenne átgondolni, illetőleg a 

szervezést jóval korábban megkezdeni. Erre szerintem minden lehetőségünk megvan, mert ez egy 

úgymond rutinrendezvény, a következő esemény 80%-át még februárban meg lehetne szervezni. Ez 

sok idegeskedést és kellemetlenséget megspórolna szerintem. 

Vizsgaidőszak: Hát igen, alapvetően ez volt az elmúlt időszakban 

Végszó: 

A lemondásomat láthattátok képviselőlistán a héten. A lemondásom legfőbb oka, hogy már nincs 

annyi időm foglalkozni a szakterületi koordinátor feladataival, mint amikor kezdtem, mivel a más 

területeken lévő feladataim igencsak megnőttek (Alapítvány, diploma, IAPS stb.). Várhatóan egyetlen 

jelölt lesz a Küldöttgyűlésen erre a tisztségre, fogadjátok őt szeretettel! A közös munkát köszönöm 

mindenkinek, bár még korántsem fogok eltűnni 
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